
 
Årsmelding Jaktutvalget 2022 

 
Årsmeldinga er ganske tynn da aktiviteten jaktfelt sliter etter koronaen.  
Det er gjennomført en jaktfeltrunde i år og det ser ut for att det er laber interesse for og være 
med å arrangere.  
Knottfelten som vi døpte den, gikk med stor deltakelse av den mindre sorten. 
Leirdueskyting går sin vante gang, der lederen i foreningen er den gode drivkraften.  
Det må en endring til hvis interessen skal ta seg opp.  
Stor takk til Sindre Rødsjø som er positiv til skytingene, vi har også ett godt samarbeid med 
Jaktfelt Fosen. 
 
 
Leder Jaktutvalget 
Øyan 03.02.2023 
 
______________________ 
Erling Pedersen 


